
 

 

 

 

 

 

Norrtälje den 22 september 2023 

 

 

Fråga till Kultur- och fritidsnämndens ordförande Nicklas Salmin 
angående Norrtälje konsthall 
 
Norrtälje konsthall har enligt förvaltningens uppgift 19 000 besökare per år. Det skulle 
i snitt motsvara 50 besökare per dag. Den siffran vet vi inte stämmer, då även till 
exempel personer som ska ta hissen till Pytagoras räknas med i statistiken. 
Nu höjs priset vilket lär ge än färre ”riktiga” besökare.  
 
Min fråga är: 

- Vad tänker styret göra för att museet ska locka fler och bli mer relevant för 
”gemene man”? 

 
 
För Miljöpartiet de gröna 
Camilla Rydstrand (MP), gruppledare 
 


